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Raadadviescommissie Bestuur 
(12763\.....) 

BESLUITENLIJST 
 

Datum  : woensdag 16 februari 2011 

Tijd  : 19.30 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : De heer T. Kool (commissievoorzitter), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN),  

  de heer A.P.M. Veeken (raadslid GBN), de heer F.C.M. van het Hoofd  

  (raadslid CDA), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer H. Mulder 

  (raadslid SGP), de heer J.H. Vink (plaatsvervangend burgercommissielid 

  SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer H. de Jong  

  (burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), mevrouw  

  F.P.Y. Jaarsma (plaatsvervangend burgercommissielid LB), de heer K.G.  

  Steenbergen (raadsgriffier), mevrouw mr. M.N. Kallen-Morren  

  (burgemeester), de heer S. van den Heuvel (wethouder) en de heer ing. H.A.  

  Verwoert (wethouder). 

Afwezig m.k. : De heer drs. E.J. van Tellingen (raadslid VT), de heer D. Nijhoff  

    (burgercommissielid SGP) en de heer G.C. Ton (burgercommissielid LB). 

Afwezig z.k. : De heer C.F. van Wendel de Joode (burgercommissielid VVD). 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering. 

2. Spreekrecht burgers 

 In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 

3. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Presentaties 

4.1 Er is in deze vergadering een presentatie gehouden door: 

- de heer Bakker en mevrouw Smits (Veiligheidshuis Rivierenland) over de 

doelstelling, de kaders, de financiële vertaling en de feiten per gemeente 

(gemeente Neerijnen) 

 

5. Besluitenlijst van de vergadering (inclusief de Lijst toezeggingen)  

van 12 januari 2011 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 

6.1 Lijst ingekomen stukken 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Bestuur als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

6.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 

- commissieleden 

- regionale samenwerking 
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 Wethouder Van den Heuvel deelt mede dat er een redelijke discussie gaande is 

over bedrijventerreinen, ingegeven door de Provincie die beperkingen oplegt 

vanuit het EPO. Hiervoor zijn al een paar bijeenkomsten gehouden en dit krijgt 

binnenkort een vervolg met 3 regionaal bestuurlijke workshops. 

Burgemeester Kallen zegt dat er morgen weer een bijeenkomst van het Regionaal 

college is. Hier staat o.a. de politie en de politieorganisatie op de agenda. Er wordt 

hard gewerkt aan een nationale politie, waarvoor een wetsvoorstel in mei voorligt 

ter besluitvorming.  

Burgemeester Kallen zegt dat de Minister heeft aangegeven ook nadrukkelijk te 

willen gaan kijken naar de regionalisering van de brandweer, waarvoor ook een 

schrijven is binnengekomen. Dat hij in het wetsvoorstel voor de politie ook zal 

meenemen een voorstel om te komen tot regionalisering van de brandweer. Dat 

betekent dat het wettelijk zo geregeld gaat worden, wat nog niet helemaal zeker is. 

Maar met het cluster GNL is afgesproken dat bij ons het Gelderlands-zuid-model 

geldt m.b.t. de brandweer en dat voor ons uitgangspunt blijft dat de vrijwilligers in 

dienst blijven bij de gemeente. 

7. Stukken ter bespreking 

7.1 Voortgang Ombuigingsoperatie 2012 gemeente Neerijnen 

 De voorzitter zegt de Memo op tafel te hebben aangetroffen en hij vraagt aan de 

commissie, of zij wat leestijd wenst. Ook verzoekt hij de wethouder om in het 

vervolg een dergelijke Memo, voorafgaand aan het fractieberaad bij de 

commissieleden aan te leveren, zodat nog over de inhoud overlegd kan worden. 

De commissieleden zeggen graag gebruik te maken van het leesaanbod. 

 

De voorzitter schorst de vergadering om 20.55 uur. 

De voorzitter heropent de vergadering om 21.00 uur.  

 

Wethouder Van den Heuvel ligt de Memo nog kort toe. Hij geeft hierbij aan in de 

week van 11 tot 15 april 2011 graag een overleg te voeren met de aangewezen 

contactpersonen van de bestuurlijke klankbordgroep (lees commissie Bestuur). 

Ook zou hij het wenselijk vinden om een extra commissievergadering te beleggen, 

speciaal ter bespreking van het voorstel ombuigingsoperatie 2012. 

De heer Nijhoff (GBN) heeft de informerende Memo gelezen en neemt deze dan 

ook voor kennisgeving aan. Hij wacht het uiteindelijke voorstel van het college af. 

De heer Mulder (SGP) wil graag op korte termijn die overlegdatum prikken. 

Inhoudelijk een paar kleine opmerkingen en vragen. De raad juicht het toe dat er 

wordt uitbesteed. Met betrekking tot de kostendekkendheid van de leges, ziet hij 

maar al te vaak dat te gemakkelijk naar de mogelijkheid tot verhoging wordt 

gegrepen, terwijl het eerst in efficiency gezocht zou moeten worden. Ook hoort hij 

nog graag van de wethouder, wat bedoeld wordt met versobering van de 

arbeidsvoorwaarden voor het personeel. 

De heer Beukers (LB) zegt dat ook hij winst ziet te behalen in verhoging van de 

efficiency. Daarnaast is hij benieuwd, wat de wethouder aan de heren Kool en Van 

Lith gaat vertellen in het overleg. 

Wethouder Van den Heuvel zegt het een terechte opmerking van de heer Mulder 

te vinden m.b.t. de leges. Het bespreekstuk wordt ambtelijk voorbereid, waarna het 

in het college zal worden behandeld en vervolgens wordt doorgesproken met de 

contactpersonen uit de klankbordgroep. Daarna zal het als bespreekstuk in de 

“besloten” raadadviescommissie Bestuur worden ingebracht en kan iedereen er iets 

van vinden. Hij zal ervoor zorgdragen dat het bespreekstuk ruimschoots van 
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tevoren bij de raad- en commissieleden aanwezig zal zijn, zodat een gedegen 

voorbereiding in de fracties mogelijk is. Wat betreft de aanpak van 

arbeidsvoorwaarden van het personeel, hij weet ook niet precies welk voorstel de 

ambtelijke organisatie hiervoor doet, maar het lijkt hem nog een moeilijk verhaal. 

Hier zitten wettelijke bepalingen aan vast, die niet eenzijdig kunnen worden 

gewijzigd. Ook hij vindt het vanzelfsprekend dat er te allen tijde gekeken wordt 

naar efficiencyverbetering. 

De heer Beukers (LB) is blij met het antwoord van de wethouder, dat er voor de 

overige commissieleden Betuur geen informatieachterstand zal optreden. 

De heer Van Lith (VVD) benadrukt nog eens dat procesmatige begeleiding de 

insteek is voor de contactpersonen uit de commissie. De uiteindelijke discussie en 

keuzemomenten zullen in de klankbordgroep (lees raadadviescommissie Bestuur) 

plaatsvinden. 

De heer Mulder (SGP) zegt gelezen te hebben in de b&w-besluitenlijst, dat er 

externe deskundigheid is ingehuurd voor de voorbereiding van de 

ombuigingsoperatie. Had hiervan nu geen melding gemaakt moeten worden door 

de wethouder. 

Wethouder Van den Heuvel antwoordt dat de vervanging niet alleen is voor de 

voorbereiding van deze ombuigingsoperatie, maar dat de externe is ingehuurd ter 

vervanging door ziekte van onze eigenmedewerker. Dus bedrijfsvoering. 

De voorzitter peilt de mogelijkheden om een geschikte datum te zoeken voor de 

extra besloten commissievergadering Bestuur. 

Wethouder Van den Heuvel zegt hiervoor al contact te hebben gehad met de 

raadsgriffier en stelt voor om die extra vergadering van de commissie te houden op 

woensdag 27 april 2011. 

Alle commissieleden kunnen zich hierin vinden, waarbij opgemerkt dat de heer 

Beukers op vakantie is. De commissieleden stemmen in met éénmalige vervanging 

door een ander burgercommissielid vanuit zijn partij. 

Advies De commissie heeft een extra besloten commissievergadering Bestuur belegd op 

woensdag 27 april 2011 ter bespreking van het ombuigingsvoorstel van het 

college. In deze vergadering wordt het de fractie van de heer Beukers éénmalig 

toegestaan vertegenwoordigd te zijn door twee burgercommissieleden. 

 

8. Stukken ter advisering 

8.1 Voorstel tot vaststelling van de Verordening naamgeving en nummering (adressen) 

Neerijnen 2011 (2011-02-11236) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8.2 Voorstel tot Ontheffing woonplaatsvereiste wethouder (2011-02-6715) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

9. Rondvraag 

 De heer Mulder (SGP) vraagt naar de berichtgeving over de intensivering van de 

samenwerking met de gemeente Lingewaal. Ook heeft hij in het verslag van het 

Presidium iets gelezen over het openbaar maken van vacatures in raad- en 

raadadviescommissies. Hij is van mening dat dit zo snel mogelijk in het openbaar 

kenbaar gemaakt dient te worden, zodra de vacature zich aandient. 

De voorzitter vult aan dat hierover een e-mail van de raadsgriffier is ontvangen, 

waarin te lezen stond dat het slechts een éénmalige actie zijnerzijds zou zijn, om de 

vacatures aan alle raad- en commissieleden te communiceren. De fractievoorzitter 
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meldt de vacature van burgercommissieleden of commissieleden. 

Burgemeester Kallen zegt dat de coördinatie voor de melding ligt bij de 

fractievoorzitter om raad- en commissieleden hiervan in kennis te stellen. 

Wethouder Van den Heuvel antwoordt dat er inderdaad de afgelopen maanden 

intensiever gesprekken zijn gevoerd met de buurgemeente Lingewaal om te bezien 

op welke terreinen we de samenwerking kunnen verbeteren. Enerzijds vanuit het 

oogpunt van bedrijfszekerheid en anderzijds vanuit het oogpunt te komen tot 

bezuinigingen. Als hierover in de nabije toekomst meer te melden valt, zal hij de 

commissie daarover berichten. 

De heer Mulder (SGP) zegt hieruit te begrijpen dat de gesprekken zich in de 

inventariserende fase bevinden. 

Wethouder Van den Heuvel bevestigt dit. 

 

De heer De Jong (PvdA) heeft gelezen dat de nieuwe wethouder 3 dagen 

werkzaam is in de gemeente Neerijnen, dus 60%. Kan hieruit worden 

geconcludeerd dat de voorgenomen teruggang qua wethoudersformatie, uit het 

vorige coalitieakkoord wordt ingevoerd, dus alle wethouders naar 60%. 

Wethouder Van den Heuvel antwoordt dat dit nu nog niet het geval zal zijn. De 

wethouders werken in principe 3 dagen in Neerijnen, daarnaast vervullen zij nog 

andere wethouderswerkzaamheden buiten Neerijnen in de overige dagen en hebben 

veel leeswerk in het weekend. Dus een teruggang naar 60% zit er wat hem betreft 

nu zeker nog niet in. 

Wethouder Verwoert ondersteunt de beantwoording van de heer Van den Heuvel. 

Hij heeft inderdaad in een persgesprek gezegd 3 dagen in Neerijnen aanwezig te 

zullen zijn, maar dat neemt natuurlijk niet weg dat hij flexibel inzetbaar is en de 

75% uren ruimschoots haalt. Dus ook voor hem is een teruggang in uren op dit 

moment niet aan de orde. 

 

De heer Nijhoff (GBN) vraagt de wethouder om aandacht te besteden aan de 

problemen bij de sporthal in Haaften. De douches zijn koud, de schoonmaak is 

slecht en de toestellen zijn afgekeurd. Een situatie, die al jaren bestaat en waaraan 

nu eens iets gedaan moet worden. 

Wethouder Van den Heuvel zal er naar laten kijken en zal het zelf met de 

sporthal gaan regelen. 

De heer Van het Hoofd (CDA) verzoekt de wethouder om de uitkomst hiervan 

schriftelijk met de commissie te communiceren. 

Toezegging wethouder Van den Heuvel: de commissieleden krijgen schriftelijk 

verslag van het onderzoek naar de problemen bij de sporthal in Haaften en wat 

eraan gedaan gaat worden. 

Wethouder Verwoert vult nog aan dat niet verwacht moet worden dat er nog 

grote investeringen in deze accommodatie worden gedaan, daar deze 

accommodatie gaat verdwijnen. Maar dat een beetje warm water om te douchen, 

een schone hal en kleedkamers wel het minste is wat verwacht mag worden. Ook 

andere (goedgekeurde) toestellen kunnen natuurlijk altijd mee naar een nieuw 

onderkomen. 

 

De heer Veeken (GBN) wenst, namens zijn fractie, de instandhouding van de 

Auditcommissie ter discussie te stellen. De vergaderingen zijn vaak snel afgelopen 

en inhoudelijk kan dit net zo goed in de raadadviescommissie plaatsvinden. 

De heer Beukers (LB) stelt dat de Auditcommissie is ingesteld op verzoek van de 
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accountant, dus zal deze hiervoor geraadpleegd moeten worden. 

De heer Mulder (SGP) ziet voordelen in het bestaan van de Auditcommissie. Het is 

maar 2x per jaar en de vervanging binnen de commissie hoeft beslist niet formeel 

geregeld te worden. 

De heer Van Lith (VVD) zegt dat aan de instelling van de Auditcommissie 

destijds ten grondslag lag het feit dat we als gemeente de financiën niet op orde 

hadden. Deze zijn nu wel op orde, waardoor de noodzaak van het overleg in een 

aparte Auditcommissie ter discussie kan worden gesteld en meegenomen in de 

beoordeling bij de bezuinigingsvoorstellen. 

De heer Nijhoff (GBN) ondersteunt de woorden van de heer Van Lith. Ook hij is 

van mening dat een aparte Auditcommissie niet meer nodig is. 

 

De heer Van Lith (VVD) zal direct aan het verzoek van vanavond tegemoet 

komen. Hij meldt dat mevrouw De Zeeuw-Wielders per 1 maart 2011 de 

gemeenteraad gaat verlaten. 

 

10. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur 

d.d. 6 april 2011 

 

De raadsgriffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen   T. Kool 


